

元朗東莞同鄉會王少強夫人幼稚園

2023年9月幼兒班(K1)入學申請須知

1. 本園已參加教育局「免費優質幼稚園教育計劃」。
2. 招收班級：上午班、全日班
3. 會見日期：2022年11月5日(星期六)
4. 公佈取錄名單：2022年11月11日
 - (a) 郵寄通知書
 - (b) 名單張貼於本園報告板
 - (c) 網頁公佈：www.mrs wskkg.edu.hk
5. 統一註冊：
 - (a) 日期：2023年1月5日至7日
星期四至五 上午9:30-12:00 下午1:30-4:30
星期六 上午9:00-12:00
 - (b) 繳交註冊費：半日班\$970／全日班\$1570
 - (c) 遞交：「2023/24 幼稚園入學註冊證」正本或「2023/24 幼稚園入學許可書」正本
6. 取錄準則：
 - (a) 會見表現
 - (b) 本園學生之弟妹報名，可獲優先取錄。
 - (c) 若家庭有迫切需要，亦可優先編排入讀全日班。
7. 會見形式：

個人形式面見小童，家長可以陪同。

注意事項：

1. 申請入讀 2023/24 年度幼兒班 K1 的兒童**必須持有**「2023/24 註冊證」或「2023/24 入學許可書」，如未有證書，請即向教育局遞交申請。
2. 若未能取錄入學之備取生，本園若有學位空缺，個別通知家長辦理註冊手續。
3. 已辦理註冊入學手續的學童，如其後放棄學位，則不會退回已繳付的註冊費，而家長可以取回「註冊證」或「入學許可書」。
4. 如逾期註冊，則為放棄學位，本園不會保留該生學位，由備取生遞補。
5. 1月9日會電話聯絡備取生遞補事項。

YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION MRS.WONG SIU KEUNG KINDERGARTEN

Guidance Notes for Admission of K1 Classes for Sept 2023

1. Our school has joined the “Free Quality Kindergarten Education Scheme”.
2. Class Admission: AM session and whole-day session.
3. Date of Interview: 5th November, 2022 (Saturday)
4. Announcement of Admission Result: 11th November, 2022
 - (a) By post
 - (b) On school notice board
 - (c) website: www.mrswskkg.edu.hk
5. Centralized Registration Dates
 - (a) Date : 5th – 7th January, 2023
 - Thursday to Friday : 9:30 a.m. – 12:00 noon
1:30 p.m. – 4:30 p.m.
 - Saturday : 9:30 a.m. – 12:00 noon
 - (b) Registration Fee : Half day session : \$970/whole day session \$1570
 - (c) Submission : Original “2023/24 Registration Certificate for Kindergarten Admission” or “2023/24 Kindergarten Admission Pass”
6. Admission Criteria
 - (a) Interview performance
 - (b) The applicant with sibling(s) currently studying/studied in our school will be given the first priority consideration.
 - (c) The applicant from family in need will be given priority consideration of whole day class if necessary, but the place will not be guaranteed due to limited school places
7. Mode of Interview :
Individual or company with parents.

Points to Note :

1. For the admission for K1 Classes in Kindergarten for the 2023/24 School Year, students **must possess** the “2023/24 Registration Certificate for Kindergarten Admission” or 2023/24 Kindergarten Admission Pass”. If not, parents should apply to Education Bureau for the children.
2. If there is a K1 vacancy, our school will notify the parent of the applicant who is on waiting list.
3. If parents inform us to give up the places, the registration fee is not refundable. Parent may get back the “Registration Certificate for Kindergarten Admission” or “Kindergarten Admission Pass”.
4. If the applicant does not register the school place during centralized registration dates, we will treat it to give up the school place. We withdraw the school place from the applicant and reserve it the applicant who is put on waiting list.
5. We contact the parents whose children placed in waiting list, by phone on 9th January, 2023 if the school place is available.